
J e g y z ő k ö n y v 
 
 

Készült: Csokonyavisonta Község Képviselő-testületének a Községháza házasságkötő 
termében 2016. május 23-án megtartott üléséről.  
 
 
Jelen vannak: Harasztia Attila polgármester 
   6 fő képviselő a csatolt jelenléti ív szerint 
   Katz Zoltán ügyvezető 
   Kálmánné Garai Gabriella pü. előadó 
   Balla Róbert címzetes főjegyző 
   Deáky Ilona jk. vez. 
 
 
Harasztia Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-
testület 7 tagjából 7 fő jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Tóth Ernő és Migács Zoltán képviselőket. 
 
 
Javaslatára a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
 
 

1.) Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítása 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

2.) Beszámoló az önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

3.) Beszámoló a 2015. évi gyermekvédelmi feladatokról 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

4.) Védőnői szolgálat kialakítására pályázat benyújtása 
(szóbeli előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

5.) Egyéb ügyek 
 

6.) Beszámoló a Thermálfürdő Kft. 2015. évi gazdálkodásáról, tájékoztató a 
működéséről, beruházások helyzetéről.  

(írásos előterjesztés) 
       Előadó: Katz Zoltán ügyvezető 
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A képviselő-testület szavazásban részt vevő 6 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
6 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
42/2016. (V. 23.) kt. sz. határozat 
 
 A képviselő-testület a polgármester által 
 javasolt napirendi pontokat elfogadja. 
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
A napirendek tárgyalása: 
 
 

1.) Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének módosítása 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ő a tavalyi évben még nem volt képviselő, de amikor az idei költségvetést elfogadták, 
felvetődött, hogy a ladi önkormányzat nem kaptak költségvetési beszámolót, meg 
zárszámadást. Most ezt nem kellene együttes ülésen elfogadni?  
 
Rüll György képviselő: 
 
Az általános tartalék az valójában meg van? 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Éves szinten a költségvetés módosításai nagyobb összegeket tesznek ki. A pályázatok, a 
közmunkaprogram különböző részei, stb., amik folyamatosan jönnek éves szinten, nem lehet 
előre látni. Hiába akarunk pontos költségvetést készíteni. 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Nem is lehet, mert az év közben adódó bevételek és a kiadások nem tervezhetőek előre, pl. a 
pályázatok. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Javasolja a rendelet elfogadását az előterjesztéssel egyezően.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 6 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 6 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 
 



3 
 

Csokonyavisonta Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
9/2016. (V. 23.) rendelete 

az önkormányzat 2015. évi költségvetését megállapító 
3/2015. (III. 12.) rendeletének módosításáról  

 
(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 

 
 

2.) Beszámoló az önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Elmondja, hogy május 31. a határidő, amíg a beszámolót el kell fogadni. Javasolja az 
előterjesztéssel egyezően elfogadni.  
 
Rüll György képviselő: 
 
Most is van az ÖNHIKI? 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Igen, csak más a neve. Az önkormányzatok a társulásaik, közös hivatalaik felé tartozásukra 
hivatkozva igényeltek többször működési támogatást. Általában a 60 napon túli tartozásra 
kaptak támogatást, akár több milliót is.  
 
 

(Időközben Duga Lajos képviselő megérkezett) 
 

A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 
 

Csokonyavisonta Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
10/2016. (V. 23.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 

 
3.) Beszámoló a 2015. évi gyermekvédelmi feladatokról 

(írásos előterjesztés) 
 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
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Elmondja, hogy nagyon részletes és átfogó előterjesztést készítettek, teljesen megalapozott a 
munkájuk, a számok magukért beszélnek. 
 
Rüll György képviselő: 
 
Van egy olyan új jelenség, hogy alsós tanuló tanítási idő alatt a játszótéren játszik és telefonál. 
Nem érdekli őket sem a gyermekvédelmi, sem a rendőri ellenőrzés. Ez borzasztó rossz példa, 
ha meglátják a többiek, ez ragadós lesz. Főleg a lányok veszélyeztetettek. Valamit tenni kéne, 
ez így nem állapot. Készülnek jegyzőkönyvek, esetmegbeszélést tartanak, de valójában nem 
történik semmi.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Kevés az eszköz a hatóságok kezében, sajnálatos a dolog, mert egyre több az iskolázatlan, 
szakképzetlen a településeken. Komoly gondolkodásmód váltásra lenne szükség, az állam, a 
szülők, az iskola oldaláról is. 
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ő dolgozott a gyermekvédelemben 10 évig. 15-20 gyermeket emeltek ki családból. A 
törvényi oldalon az egy óriási probléma, hogy deklarál, de semmilyen szankciót nem 
tartalmaz. Ebből adódóan a dolgozók nem tudnak mit kezdeni.  
A védelembe vétel, mint olyan hozott-e valamiféle eredményt?  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Sokszor megkérdőjelezhető az eredmény, amíg a hatáskört gyakorolta, volt a védelembe 
vétellel párhuzamosan iskoláztatási támogatás megszüntetése, volt szabálysértési pénzbírság, 
sajnos mindezek ellenére sem ment a gyerek iskolába. A szülői segítség legtöbbször nulla 
volt, hallgatólagosan támogatták a tanulót a lógásában. Általában a tankötelezett életkorból 
való kikerülés vetett véget az ügynek, de volt példa arra is, hogy a tanuló (lányok elsősorban) 
anya lett. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Nulla eszközük van, azért küzdenek, csinálják a dolgukat. Javasolja a beszámolójuk 
elfogadását.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
43/2016. (V. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület az Önkormányzat 2015 évi gyermekvédelmi  
és gyermekjóléti feladatairól szóló beszámolót elfogadja. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: 2015. május 31. 
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4.) Védőnői szolgálat kialakítására pályázat benyújtása 
(szóbeli előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Már korábban beszéltünk róla, és az éves munkaprogramunkban is benne van a védőnői 
szolgálat áttelepítése az orvosi rendelőhöz. A belső átalakításon kívül tereprendezés és 
mozgáskorlátozott parkoló kialakítás is lesz. Erre nyújtanánk be egy pályázatot. Egy felújítás 
lenne, és vásárolnánk egy gépjárművet, valamint egy tabletet. Bruttó 4 mFt összegben lehet 
gépjárművet javasolni, a tablet 50 eFt körül lesz. A pályázat 100 %-ban finanszírozott, 50 % 
előleggel lehet végrehajtani. A pályázatot ő fogja megírni, holnap kell benyújtani. A 
benyújtáshoz a képviselő-testület felhatalmazása szükséges.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
44/2016. (V. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület pályázatot nyújt be a TOP-4.1.1.-15-SO1 
„Egészségügyi alapellátás infrastrukturális  fejlesztése támogatásra. 

 
Pályázat címe:  
Egészségügyi alapellátás infrastrukturális fejlesztése Csokonyavisontán. 

 
A projekt teljes költsége 35.366.821,-Ft, mely teljes egészében 
támogatott, a pályázathoz önrész nem szükséges. 

 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat 
benyújtásával. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő. azonnal 

  
 
 
 

5.) Egyéb ügyek 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Elmondja, hogy elég nagy a gyereklétszám az óvodánál, az egy csoportban már igencsak 
szűken vannak a gyerekek. Eddig bébi bumm volt, emelkedett a létszám, aztán pár éven belül 
visszaeshet. Már a születések száma csökkenőben van.  
A fenntartó Többcélú társulás kér döntést az indítandó csoportszámról. 30 feletti a létszám 
egy kicsivel, de javasolja, hogy ősztől is továbbra is csak egy csoport maradjon.  
 
A képviselő-testület ezt tudomásul vette. 
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Tóth Ernő képviselő: 
 
Felveti, hogy egyedül élő, idős emberek nem tudják lekaszálni az utcát és árkot, ebben tudna-
e az önkormányzat segíteni?  
 
Vannak olyan idős emberek, akik bent laknak az idősek otthonában, viszont az ingatlanára 
szemétszállítási díjat kell fizetni. Mit lehet csinálni? Van-e valami lehetőség erre? 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Elmondja, hogy már több ilyen kérés érkezett az önkormányzat felé. Ő elzárkózott tőle, és ezt 
javasolja a testületnek is, mert ezeknek a kéréseknek nem tudnak eleget tenni. Nem tudnak 
igazságosan dönteni abban, hogy kinek vágják le ingyen, kinek ne.  
Vannak a faluban olyan magánszemélyek, akik elvállalják pénzért.  
A szerződés a cég és a magánszemély között zajlik, az önkormányzat ki van hagyva belőle. A 
víz, gáz és egyéb szolgáltatásoknál sem lép közbe az önkormányzat, mindenkinek saját 
magának kell intézni ezt is. Szerződést lehet kötni csökkentett paraméterű edényekre. 
Lakatlan ház esetén lehet igazolást kérni az önkormányzattól, de alapdíjat akkor is kell fizetni. 
Az önkormányzat annyit tud segíteni, hogy begyűjti a 120 literes kukákat, és elszállítja 
Nagyatádra, de a szerződéssel kapcsolatos dolgokat mindenkinek magának kell intézni.  
 
Rüll György képviselő: 
 
Elmondja, hogy a visontai park közterület, az még soha ilyen csúnya nem volt. A virágok nem 
látszanak ki a fűből, nincs normális tuja, gyakorlatilag nincs egy darab szép növény sem a 
parkban. Azzal valamit sürgősen tenni kéne. 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Ma kaszálták le, ültettek bele virágot. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Elmondja, hogy szombaton lesz a fürdőn az üdülőhelyi fórum, így a közmunkások ott 
kaszálnak, hogy időben rendbe tegyék.  
Június 5-én lesz megemlékezés a parkban a hősök napja alkalmából, addigra rendbe lesz téve.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A szemétszállítással kapcsolatban elmondja, hogy az egy tragédia, amit a cég művel. A 
szerződés a cég és a magánszemély között jön létre, de az önkormányzatot is terheli 
felelősség. Közvetetten mindenképpen felelősséget kell vállalnia.  
Neki jelezték az állampolgárok, hogy üres telek után is vetettek ki szemétszállítási díjat, 
annak ellenére, hogy szerződést még mindig nem kötöttek. Nem elég az önkormányzat 
igazolása, hanem nullás közüzemi számlák is kellenek. Mindenkinek be kell utazni 
Nagyatádra, vagy eléri az ügyintézőt, vagy nem. Ha itt szolgáltatást nyújt a cég, akkor 
viselkedjen is szolgáltatóként, másrészt havonta egy alkalommal két órás ügyfélszolgálatot 
tarthatna az önkormányzatnál.  
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Ha az itteni lakosok egyénenként próbálnak ez ellen valamit tenni, annak semmilyen 
eredménye nem lesz. Az önkormányzat kötött velük szerződést, a szerződésben foglaltak 
megszegése alapján lehetőség van arra, hogy az önkormányzat fellépjen ellene.  
 
Az önkormányzati kistraktor vállal-e munkát a lakosság számára?  
 
Migács Zoltán képviselő: 
 
Próbáljunk meg pályázni ilyen kistraktorra, amivel a lakosság igényeit ki lehetne elégíteni, 
vagy vásároljunk.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Az önkormányzat szolgáltatott reális adatokat a cégnek, ezt ők nem vették figyelembe. 
Minden egyes helyrajzi számon lévő ingatlanról küldtek számlát.   
Megbeszéli a cég képviselőjével, hogy próbáljanak meg havonta egyszer kihelyezett 
ügyfélfogadást tartani.  

 
Vállaltak munkát a kistraktorral, de ebből is gondok adódtak az utóbbi időben. Akkora volt az 
igény, hogy nem tudták teljesíteni. Elsőbbséget élvez a közmunka program, amire a gépet 
adták. Ha ennyi igény van, kellene venni egy gépet, ami erre alkalmas. Szívesen venné, ha a 
testület ezt támogatná. A traktor állomány nagyon öreg, folyamatosan javításra szorul.  
 
Nincs ilyen pályázat, csak venni tudunk. A közmunkaprogram bevételét lehet ilyen dolgokra 
felhasználni.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A kihelyezett ügyfélszolgálat ügyében levélben felkeresi a szemétszállító céget.  
 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy május 28-án üdülőhelyi fórum tartására kerül sor a 
fürdőn, ahova ezúton hívja a képviselőket. Érezzék a nyaralótulajdonosok, hogy megtisztelik 
őket, ha a testület minden tagja megjelenik.  
 
Május 29-én a csokonyai hősök emlékművénél, június 5-én pedig a visontai templom előtt 
melyre a Református Egyház szervezésében tartanak megemlékezést, melyre szeretettel 
várják a képviselő-testület tagjait.  
 
 
 

6.) Beszámoló a Thermálfürdő Kft. 2015. évi gazdálkodásáról, tájékoztató a működésről, 
beruházások helyzetéről 

(írásos előterjesztés) 
 Előadó: Katz Zoltán ügyvezető  
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Harasztia Attila polgármester: 
 
Köszönti Katz Zoltán jelenlegi ügyvezetőt és Dr. Kollmann Gergely volt ügyvezetőt, aki a 
2015-ös évet végig vitte, valamint a könyvelést végző cég képviselőit.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a Felügyelő Bizottság a napirendet megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolta.  
Kéri az ügyvezetőt, hogy tájékoztatóját tegye meg.  
 
Katz Zoltán ügyvezető: 
 
A beszámolót múlt hét szerdán délután kapta meg, ő előterjeszti, de sok köze nem volt hozzá, 
hogy azok olyanok, amilyenek. Nem kételkedik senkinek a munkájában a valóságtartalmat 
illetően. Ő a 2015. évben a számszaki dolgokkal nem tud mit kezdeni. Vannak fenntartásai, 
amit a következő hónapban meg kíván osztani a képviselő-testület tagjaival. 
17.796.000,- Ft a mínusz, a képviselő-testület döntse el, hogy mi legyen ezzel a beszámolóval.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Javasolja, hogy a képviselő-testület fogadja el a Thermálfürdő Kft. 2015. évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót, és hatalmazza fel a polgármestert, hogy a Kft. taggyűlésén ezt képviselje.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, 6 igen 
szavazattal és 1 tartózkodással a következő határozatot hozza: 
 
45/2016. (V. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület a Thermálfürdő Kft 2015 évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót tudomásul veszi. 

 
Javasolja elfogadásra, megbízza a polgármestert,  
hogy a döntésnek megfelelően képviselje a tulajdonos 
önkormányzatot a társaság taggyűlésén. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Dr. Kollmann Gergely volt ügyvezető: 
 
Ő azért jött el, mert maradtak itt anyagok, és sok valóságot nem tartalmazó hírt hallott vissza. 
Szeretné tisztázni a dolgokat, nem tartja fairnek, szeretné, ha szembesítésre kerülnének. Őneki 
940 eFt követelése van a fürdő felé, amit az ügyvezető úr akkor elismert, ez a jogos követelés 
a mai napig nincs rendezve. Szeretné, ha ezek is le lennének zárva.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Ez nem volt, napirend, júniusban tartanának még egy ülést, ahol csak ezzel a napirenddel 
foglalkoznak. 
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Katz Zoltán ügyvezető: 
 
Elmondja, hogy 2015. december 9-én 9 órakor Kollmann úr lemondott ügyvezetői 
tisztségéről. A 17 órakor kezdődő Kft. taggyűlésig 1.300 eFt-ot utalt át a saját számlájára 
három tételben, felvett 300 eFt-ot az azóta sem le nem adott bankkártyáról, valamint a fürdő 
pénztárában még felvett 200 eFt készpénzt. Az nem felel meg a valóságnak, hogy ő elismerte 
a 940 eFt-ot. A kiküldetési rendelvények sem lettek dokumentálva.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A kiküldetéseket ő igazolta, azokat tudja vállalni. Azok megtörténtek, több rendezvényen 
együtt vettek részt a fürdő érdekében.  
Nincsenek itt a megfelelő dokumentumok, szedjék össze, és június folyamán először 
megtárgyaljuk Felügyelő Bizottsági szinten, utána testület elé hozzuk.   
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A beszámolóval kapcsolatban elmondja, hogy ezek a tényszámok, jelen pillanatban ezt kell 
elfogadni.  
Nyomatékosan kéri, hogy most határozzák meg azt az időpontot, amikor egy teljes 
beszámolót kapunk a fürdő Kft. elmúlt 2-3 évre visszamenő működéséről. 
Ahol tényszerűen elénk tárják azt, hogy mik azok a problémák, amik ezt a jelenlegi helyzetet 
okozták. Olyan megoldásokat nem tud elfogadni, hogy valaki bűncselekmény alapos gyanúját 
indokoló tetteket követ el, akkor egy elegáns gesztussal nem teszünk feljelentést.  
Kéri az ügyvezető urat, hogy amikor megteszi a beszámolót, ezt is tegye hozzá, hogy itt adott 
esetben bűncselekmény alapos gyanúja fennáll, és vagy ő tegye meg a feljelentést, vagy a 
tulajdonos önkormányzat.  
 
Katz Zoltán ügyvezető: 
 
Ő nem jogosult rá, hogy bármiféle bűncselekmény gyanúját felveti, őneki az a lehetősége, 
hogy az általa kérdésesnek vélt számlákat, szerződéseket kiteszi az asztalra, és a képviselő-
testület döntse el, mint tulajdonos, hogy ezzel mit akar kezdeni.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Követeli, hogy ismeretlen tettes ellen tegyenek feljelentést bűncselekmény elkövetése miatt. 
Kötelességük feljelentést tenni.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
2016. június 24. (péntek) 9,00 órára a zárt ülést összehívja, addigra kéri az ügyvezetőket, 
hogy az összes dokumentumot tárják a képviselő-testület elé.   
 
Felkéri Katz Zoltán ügyvezetőt, hogy a 2016. évi felkészülésről a tájékoztatóját tegye meg. 
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Katz Zoltán ügyvezető: 
 
Elmondja, hogy a képviselő-testület adott arra lehetőséget, hogy 10 mFt folyószámlahitel 
felvételére került sor, hogy a pénzügyi kötelezettségeiknek eleget tudjanak tenni.  
Túllépték, túldolgozták a tavaszi időszakot, a kötelezettségeknek megfelelnek folyamatosan.  
10 millió Ft-os beruházási hitel felvételére kapott felhatalmazást. A fedett medencének az 
északi, keleti oldalát felújították, sok üveget ki tudtak cserélni. Biztosítási káreseményt 
bejelentették, 500 eFt-ot sikerült erre a célra kapni. A fedett épület oldalfalát leburkolták 
lindab lemezzel, valamennyi vasszerkezetet letisztítottak,  
Legnagyobb gond a szabadtéri medencék állapota volt. Ezeknek a medencéknek elkezdték az 
újjáépítését, a munkák nagy részét a saját dolgozók végezték, a burkolást egy vállalkozó 
végzi.  
Az élménymedencének a teljes gépházát ki kellett dobni, újat kellett építeni. Reményei szerint 
a 28-i üdülőhelyi fórumra már lesz víz a medencében.  
A burkolások kb. 90 %-os állapotban vannak. Előreláthatólag június közepéig ezekkel a 
munkákkal végezni fognak, ő június végéig leteszi az asztalra valamennyi számlát, és kérte a 
Felügyelő Bizottságot, hogy a számlák birtokában végezzenek ellenőrzést, hogy rendben 
vannak-e. A három medencének a felújítása kb. 8 millió Ft-ba fog kerülni.  
Elkezdték az óriás csúszda vasszerkezetét is rendbe tenni. Június végéig szeretnék ezt is 
megcsinálni.  
A nyári öltöző vizes blokk terve tavaly elkészült, elkezdték azt is felújítani. A tervek alapján a 
falazási munkákat elvégezték, vakolni, burkolni kéne és szerelvényezni. Ahogy futja rá, 
folytatni fogjuk azt is.  
Az uszoda karbantartását is el kellett végezni, nagyon komoly felfagyások voltak. A hét 
végére az is működőképes állapotban lesz. 
A munkaügyi központon keresztül lehetőség volt 3 fő foglalkoztatására, ők június végéig 
lesznek. Sokat és jól dolgoznak. Két 50 év feletti nőt foglalkoztatnak 8+4 hónapos időszakra 
szintén a munkaügyön keresztül.  
A sok feladat nagy részét sikerült megoldani, de még sok tennivaló van ahhoz, hogy ott 
rendben legyenek a dolgok.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ő is vett igénybe kezelést a fürdőn, várhatólag javul-e a szakszemélyzeti (masszőr) ellátás?  
 
Katz Zoltán ügyvezető: 
 
Alacsonyan van finanszírozva az egészségbiztosító részéről bármelyik kezelésfajta, a 
készpénzes vendég nagyon ritka. A reumatológus orvos munkabére is elég sok, majdnem 
hogy veszteséges a gyógyászati részleg. Nem biztos, hogy főállású orvosra szükségünk lenne.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Hosszú évek óta ezt tartotta a fürdő és az önkormányzat is a fürdő egyik megmentőjének, 
hogy a TB mindent fizet, kihúzza a slamasztikából a fürdőt. 2015. évben 17 mFt veszteség, 
előző évben 13 mFt veszteség, stb., most már eljutottunk oda, hogy meg kell kérni a doktor 
urat, hogy maradjon otthon.  
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Katz Zoltán ügyvezető: 
 
Nem feltétel a fürdő működésének, hogy legyen főállású orvos. Ez addig működött, amíg 
hajlandó volt felírni minden betegnek a különböző kezelési fajtákat. Javasolja, hogy október 
1-vel kellene változtatni, hogy jöjjön csak hetente kétszer.  
Ő nem ért egyet a délután jegy alkalmazásával sem. Aránytalan az általuk nyújtott 
szolgáltatással. Marketinggel el kell érni, hogy több vendég legyen.  
A következő évekre sikerült lecsökkenteni az energiaköltséget, ez is 2 millió Ft megtakarítást 
jelent. A vízkészlet használati díjat is lecsökkentették, vízórák lettek beszerelve, ez is kb. 1 
mFt megtakarítást jelent éves szinten. Igyekszünk minden egyes területen megfogni a pénzt.  
Reméli, hogy egy év múlva pozitív lesz a mérleg.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
46/2016. (V. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület Katz Zoltán ügyvezető beszámolóját 
a Thermálfürdő kft tevékenységéről, illetve a 2016-os 
szezonra való felkészülésről elfogadja. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: folyamatos 

 
 
 

Mivel több kérdés, észrevétel, bejelentés nem volt, ezért Harasztia Attila polgármester 
megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta.  
 
 

kmf. 
 
 

Balla Róbert         Harasztia Attila 
címzetes főjegyző          polgármester 
 
 
 
Tóth Ernő         Migács Zoltán 
jk. hitelesítő         jk. hitelesítő 
 
 
 
 
 

 
 
 


